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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia w dniu 11 stycznia 2023 

r. o godz. 11.00 w Urzędzie Miasta Jarosławia — Ratusz, Rynek 1. 

Po sprawdzeniu obecności Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper oświadczył, że na 
13-osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczy 9 członków, co stanowi quorum 
pozwalające do podejmowania prawomocnych decyzji. W obradach komisji nie uczestniczyli: 

*radny Piotr Kozak 
* Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Bożena Łanowy 

* radny Wiesław Strzępek 
* radna Monika Więckowska 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli: 
Burmistrz Miasta -Waldemar Paluch, 

Skarbnik Miasta — Anna Gołąb, 

Prezesi Spółek Miejskich: PGKiM, PWik, 

Radna Wanda Czerwiec 

Dyrektorzy Wydziałów: GKN,WIT,BSF i SO Urzędu Miasta Jarosławia. 

Komendant Straży Miejskiej, 

Mieszkańcy Jarosławia oraz przedstawiciele Firm świadczących usługi związane 

z wywozem nieczystości ciekłych. 
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Na obrady Komisji z opóźnieniem przybyli radni: Marcin Nazarewicz — o godz. 11.10: 
Mariusz Walter — o godz. 11.13.       

Po otwarciu obrad i stwierdzeniu prawomocności Przewodniczący Komisji zapoznał zebranych 

z porządkiem posiedzenia, który przewiduje: 

l. Rozpatrzenie pism skierowanych do komisji. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta Jarosławia na 2023 rok w części dotyczącej 
zakresu działania Komisji Infrastruktury Technicznej: 

e planowane dochody w działach: 600, 700, 710, 754, 756 i 900; 

e planowane wydatki w działach: 010, 020, 400, 600, 700, 710, 752, 754 i 900. 
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Ad. 1 
Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji Infrastruktury Technicznej: 

1. Podwyższenia stawki opłat (z 40 zł brutto za 1m3 nieczystości ciekłych na 60 zł) 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na trenie miasta za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych — 

Firma usługi Transportowe Grażyna Buła Bednarz, 

zmniejszenia maksymalnej stawki za wywóz nieczystości z terenu miasta 

Jarosławia (z kwoty 45 brutto na 20 zł) - pismo mieszkańców ul. Dolnoleżajskiej, 

podwyższenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu miasta Jarosławia do 

wysokości 60 zł. za 1m3 — pismo PGKiM Sp. z o.o. w Jarosławiu 
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4. Pismo A.F.S. Kamiński w sprawie podjęcia działań mających na celu 

zabezpieczenie domów przed katastrofą ekologiczną w związku z odmową 

opróżniania zbiorników bezodpływowych przez firmy świadczące te usługi, 

pismo pani Natalii Nowakowskiej w sprawie podjęcia działań mających na celu 

zabezpieczenie domów przed katastrofą ekologiczną w związku z odmową 

opróżniania zbiorników bezodpływowych przez firmy świadczące te usługi 

6. pismo pani Moniki Pędziwiatr o podjęcie działań mających na celu umożliwienie 

wywozu nieczystości oraz wykonanie kanalizacji sanitarnej na ul. Lawendowej w 
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Jarosławiu 

7. pismo — prośba Regamet Spółki zo.o. o wskazanie podmiotu, który podejmie się 

usługi oczyszczenia szamba przy ul. Sanowej w Jarosławiu 

8. pismo pani Krystyny Strach w sprawie zapewnienia wywozu nieczystości ciekłych 

z terenów nieskanalizowanych w Jarosławiu, 

9. pismo pani Agnieszki Pisarczyk w sprawie zapewnienia wywozu nieczystości 

ciekłych z terenów nieskanalizowanych w Jarosławiu, 

10. pismo Państwa K. i J. Maziarskich w sprawie zapewnienia wywozu nieczystości 

ciekłych z terenów nieskanalizowanych w Jarosławiu, 

11. pismo pani Doroty Piórowskiej w sprawie zapewnienia wywozu nieczystości 

ciekłych z terenów nieskanalizowanych w Jarosławiu, 

. pismo pani Angeliki Pilek w sprawie zapewnienia wywozu nieczystości ciekłych 

z terenów nieskanalizowanych w Jarosławiu, 

13.pismo pana Jana Pudło o rozwiązanie problemu braku kanalizacji przy ul. 

Krakowskiej oraz zapewnienia wywozu nieczystości ciekłych z terenów 

nieskanalizowanych w Jarosławiu. 

Komisja długo dyskutowała na temat pism wystosowanych przez mieszkańców, a dot. m.in. 
stawek opłat za wywóz nieczystości z terenów nieskanalizowanych w Jarosławiu oraz 

zaistniałej w ostatnim czasie sytuacji związanej z zaniechaniem ( z powodu niskich stawek i 
nierentowności) świadczenia usług w tym zakresie przez firmy, które świadczyły tę usługę. 

W dyskusji głos zabierali zarówno radni, jak też uczestniczący w obradach mieszkańcy oraz 
przedstawiciele firm zajmujących się wywozem nieczystości ciekłych. W trakcie dyskusji 

zabierając głos Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka zgłosił wniosek, aby 
maksymalna stawka za wywóz nieczystości ciekłych została ustalona na poziomie 55 zł za m3. 

W przeprowadzonym głosowaniu , wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Rady został 
przyjęty przy: $ głosach „za”, 3-„przeciw” i 1 „wstrzymującym się. 
O wypracowanym przez Komisję stanowisku zostaną poinformowani wnioskodawcy w/w pism. 
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Pismo CD LOCUM w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Miejskiej Jarosław 

inwestycji drogowych. 

Przy 4 głosach „za”, I-„przeciw” i 3 „wstrzymującym się” Komisja Infrastruktury 
Technicznej przyjęła wniosek zgłoszony przez radnego Marcina Nazarewicza, aby odłożyć 
rozpatrzenie pisma na późniejszy termin, tj, do momentu kiedy Firma CD LOCUM przedstawi 
do Urzędu Miasta stosowne dokumenty dot. rozliczenia. 
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Komisja Infrastruktury Technicznej w przeprowadzonym głosowaniu przy: 7 głosach „za” il 

„wstrzymującym się” przychyliła się do prośby Pana Andrzej Cużytek dot. zamiany części 

nieruchomości — pismo z Wydziału GKN — znak sprawy GKN.6840. 13.2022. 
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Pismo Dyrektora Niepublicznego Przedszkola „Akademia Uśmiechu” w sprawie naprawy 

nawierzchni drogi i zamontowania progów zwalniających na ul. Skarbowskiego w Jarosławiu. 

Z uwagi na to, że merytoryczny Wydział Urzędu Miasta Jarosławia - Wydział 

Infrastruktury Technicznej udzielił odpowiedzi na powyższy wniosek Komisja 

jednogłośnie zdecydowała (8 głosów „za”) iż jedynie przyjmuje do wiadomości treść 

pisma. 
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Ad.2 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta Jarosławia na 2023 rok w części 
dotyczącej zakresu działania Komisji. 

vw Dochody dział: 600, 700, 710, 754, 756 i 900; 

vw Wydatki: 010, 020, 400, 600, 700, 710, 752, 754 i 900. 

Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia dokonała analizy projektu budżetu 

Miasta Jarosławia na 2023 rok ze szczególnym uwzględnieniem planu dochodów w działach: 
600, 700, 710, 754, 756 i 900 i wydatków w działach 010, 020, 400, 600, 700, 710, 752, 7541 
900. 

DOCHODY 

*600 — Transport i łączność 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu dochodów w 

w/w dziale. 

*700 — Gospodarka mieszkaniowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu dochodów w 
w/w dziale. 

*710 — Działalność usługowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu dochodów w 
w/w dziale. 

*754 — Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu dochodów w 

w/w dziale. 
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*756 — Dochody od osób prawnych od osób fizycznych i od innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu dochodów w 

w/w dziale. 

*900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu dochodów w 
w/w dziale. 

  

  

Plan dochodów w w/w działach Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta 

Jarosławia zaopiniowała pozytywnie przy: 7 głosach „za” i 1 „wstrzymującym 
33 się”,   
  

WYDATKI 

010 — Rolnictwo i łowiectwo 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 
w/w dziale. 

020 — Leśnictwo 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 
w/w dziale. 

400 — Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 
w/w dziale. 

600 — Transport i łączność 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do płanu wydatków w 
w/w dziale. 

700 — Gospodarka mieszkaniowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 
w/w dziale. 

710 — Działalność usługowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 
w/w dziale. 

752 — Obrona narodowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 
w/w dziale. 

154 — Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 
w/w dziale. 

900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
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Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych uwag ani wniosków do planu wydatków w 

w/w dziale. 

  

Plan wydatków w w/w działach Komisja Infrastruktury Technicznej Rady 
Miasta Jarosławia zaopiniowała pozytywnie przy: 7 głosach „za” i 1 

„wstrzymującym się”. 
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Ustalenia i wnioski z posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia 
z dnia 11 stycznia 2023 r. — stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

REPO ENETTYOEETETTEPPOZTTZYZEEEEOTEEOTOEPTTTEEEETLOTETEETETOZZEEZEOTRZYETEDENEZETETEENEOTPEPENEPEEE 

Wobec wyczerpania dyskusji oraz porządku obrad o godzinie 13.23 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper dokonał zamknięcia obrad Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 
Technicznej iz Miasta Jarosławia 

gOL 
Krzysztof Kiper 
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